
Zápis z porady vedení konané dne 25. 5. 2015 

Přítomni: Malinka, Dostál, Šrubařová, Rebok, Křenek, Bartošek, Regner, Kohoutková, 

Matyska, Novotná Buršíková 

1. Zprávy od ředitele 

– Příští kolegium 1.6. povede doc. Dostál nebo bude zrušeno.   

– 8. 6. přijdou na kolegium prof. Bareš, kvestor a Mgr. Póč. 

– Proběhla schůzka vedení MU k dlouhodobému záměru univerzity, zatím není 

k dispozici zápis z tohoto jednání. 3.6. proběhne na toto téma celodenní seminář.  

– OP VVV – je nezbytné zkontaktovat koordinátory připravovaných projektů, do jejichţ 

řešení bychom se chtěli zapojit. Příprava společného projektu s FI je aktuálně 

pozdrţena do volby děkana FI. Dostál a Křenek aktualizují seznam kontaktních osob 

k jednotlivým projektovým návrhům.  

– V úterý proběhne schůzka ohledně HČ (za přítomnosti ředitele). Bude následně 

uspořádána i schůzka ředitele s vizionáři.  

– Zprávy z pohovorů se zaměstnanci – zatím nejsou dány dohromady divize Křenka a 

Kohoutkové.  

– Antol navrhl vytvoření centralizovaného portálu IT sluţeb, které jsou na univerzitě 

(nejen na ÚVT) provozovány. Práce bude koordinovat Vičar.  

– CRP 2016 – Magion není příliš perspektivní, zvaţované varianty jsou e-learning 

(návrh zkusí dopracovat Křenek a Regner ve spolupráci s Hrtoňovou) a simulační 

platforma (nutné spolpráce LF, kontakt zajistí ředitel).  Do pátku je třeba nahlásit na 

RMU případný zájem a stručnou anotaci CRP projektu. 

 

2. Telefonie 

– Rebok shrnul momentální situaci, do konce června běţí zkušební provoz. Nyní jsou 

v řešení IP telefony, moţné dát je na fakulty.  

– Resty – účtování má být usazeno do konce týdne. Od firmy chybí dokumentace, 

nefunguje komunikace ústředny s INETem.  

– Byla podepsána smlouva na odkup vyřazeného hardwarového zařízení, cena stanovena 

soudním znalcem  

 

3. Informace od tajemnice 

– Veřejné zakázky – nejasné akce budou počátkem tohoto týdne projednány a 

rozhodnuty u ředitele., následně zodpovědní pracovníci předají podklady kolegyním 

z veřejných zakázek, případně s nimi vstoupí v jednání a upřesní postup.  

– Svěřené předměty – divizní vedoucí dle zaslaných seznamů svěřeného majetku na 

divizích provedou cca do týdne první revizi zastaralých nefunkčních a podobných věcí 

a neprodleně provedou v součinnosti s ekonomickým oddělením vyřazení a likvidaci. 

V druhé fázi tj. do 15. 6. provedou vyhodnocení počtu svěřených předmětů na 

kaţdého pracovníka.  

 



4. Kontrola úkolů 

– Jména osob pro zapojení do pracovní skupiny pro HČ zatím nedodal Malinka. Provede 

výběr z moţných adeptů, zašle Dostálovi.  

– Dislokace – Jati poslal obsazení budov na Botanické, Ţerotínově nám. a Šumavské.  

– WestLife – zapojení konkrétních osob prodiskutuje Malinka s Křenkem, 1. 6. podají 

první zprávu.  

– SafeQ – tisky na FF jsou jiţ funkční. S Y softem domluveny podrobnosti ohledně 

financování. O prázdninách má fungovat zkušební tisk.  

– Soutěţe na optokabelové propojení úřadu JMK a policie na Veveří se nebudeme 

účastnit, chtějí pouze odkup trasy. Hubáčková zůstává v kontaktu pro případ, ţe by 

v budoucnu stačil pronájem.  

 

5. Různé  

– Kohoutková informovala, ţe byla uzavřena smlouva s MŠMT na zajištění provozu 

matriky studentů a dalších čtyř registrů, s plánovanou účinností od 1. 6. a platností na 

jeden rok.  

– Proběhlo výběrové řízení pro operátora mobilního připojení, nyní běţí lhůta pro 

odvolání.  

– Malinka informoval, ţe IS zatím plně nedokončil převzetí a vývoj nástrojů pro práci 

s O365, provede kontrolu a návrh postupu s cílem minimalizovat další související 

zatíţení pracovníků ÚVT.  

– SafeQ na Cerit SP – v současnosti poskytneme jen nejnutnější pomoc, koncepční 

řešení bude probráno po zvolení děkana na fakultě informatiky.  

– Tento týden se začne připravovat dokument pro práci s citlivými daty. Vznikne 

pracovní skupina kolem Javorníka.  

– Není dořešena správa IT na CEITECu, nejsou zajištěny (ze strany CEITECu) základní 

provozní záleţitosti. Křenek kontaktuje Koču a Pokornou, zdůrazní potřebnost správy 

těchto zařízení.  

– Vičar a Antol budou chtít zpětnou vazbu z výjezdního zasedání, za tímto účelem 

kontaktují divizní.  

– Moodle – Hrtoňová projde záměry pro OP VVV, kontaktuje osoby s podobným 

zaměřením. Další moţností je tlačit Moodle resp. e-learning přes CRP nebo IROP. 

Rozvoj e-leanringu není moţný bez úzké spolupráce s fakultami.  

– Must week – záměr dělat ho odborněji. Regner svolá (během prvního či druhého týden 

června) na toto téma schůzku, stanoví základní témata. 

– Výroční zpráva – přípravu převezme Vičar, na kolegiu 8. 6. představí základní 

koncept a termíny. 

– Dostál vyslovil potřebu představení projektů na ÚVT – seznámení s tím, co vlastně 

máme. Ředitel navrhl zavést jednou za měsíc „kolokvium“, kde by byly představeny 

jednotlivé činnosti ústavu, pro kaţdého, kdo má zájem. Dostál rozmyslí koncept. 

 



6. Informace z projektové podpory 

– Seminář pro chystanou soutěţ TAČR OMEGA se uskuteční 2. června v Brně. Odkaz 

zde: http://www.tacr.cz/index.php/cz/novinky/533-seminare-ke-3-verejne-soutezi-

programu-omega.html  

– Byla vyhlášena soutěţ Česká hlava 2015, nominace se přijímají do 30. 6., více 

informací  

zde: https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:cs_22.5.2

015 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 
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